



Dear Parents and Guardians,

As we approach the end of the school year, we would like to inform you of important updates regarding dismissal times and upcoming dates for Grades 1–4.

Exam Week for Middle and High School

With exams beginning for Middle and High School students, Grades 1–4 will follow an early dismissal schedule starting Sunday, May 18.

Students in Grades 1–4 will be dismissed daily at 12:30 PM, and must leave campus no later than 12:45 PM.

Last Day of School

The last day of school for elementary students will be Thursday, May 29.

Summer Break

Summer vacation begins on Friday, May 30.

Summer Camp Registration is Open

Looking for a way to keep your child engaged, active, and having fun this summer? Our **BAS Summer Camp** offers a wide range of activities that combine learning, creativity, and play.

Let your child make new memories this summer—registration is still open and spaces are limited.

https://bas.sch.ps/summer-camp/

Thank you for your continued support. If you have any questions, please don't hesitate to contact us. We look forward to a successful end to the school year and an exciting summer ahead.

Warm regards,

Baccalaureate Schools



محارس البكالوريا BACCALAUREATE SCHOOLS

لموضوع: معلومات هامة بشأن نهاية العام الدراسي لصفوف 1-4

السادة أولياء الأمور الأعزاء،

مع اقتراب نهاية العام الدراسي، نود أن نعلمكم ببعض التحديثات الهامة المتعلقة بمواعيد الانصراف والتواريخ القادمة لطلاب الصفوف 1-4.

أسبوع الامتحانات للمرحلة المتوسطة والثانوية

نظرًا لبدء الامتحانات لطلاب المرحلة المتوسطة والثانوية، ستتبع صفوف 1-4 مواعيد الانصراف المبكر ابتداءً من يوم الأحد 18 مايو.

سيتم انصراف الطلاب في صفوف 1-4 يوميًا في الساعة 12:30 ظهرًا، ويجب عليهم مغادرة الحرم المدرسي في موعد أقصاه 12:45 ظهرًا.

اليوم الأخير من المدرسة

سبكون اليوم الأخير من المدرسة لطلاب الصفوف الابتدائية يوم الخميس 29 مايو.

عطلة الصيف

تبدأ عطلة الصيف يوم الجمعة 30 مايو.

التسجيل في المخيم الصيفي مفتوح

هل تبحثون عن طريقة للحفاظ على نشاط أطفالكم وتشجيعهم على التعلم والمتعة هذا الصيف؟

يقدم مخيم البكالوريا الصيفي مجموعة واسعة من الأنشطة الذي تجمع بين التعلم والإبداع واللعب.

دعوا أطفالكم يصنعون ذكريات جديدة هذا الصيف—التسجيل لا يزال مفتوحًا والأماكن محدودة.

رابط التسجيل في المخيم الصيفي

نشكر لكم دعمكم المستمر. إذا كان لديكم أي استفسارات، لا تترددوا في التواصل معنا. نتطلع إلى نهاية عام دراسي ناجحة وصيف حافل بالمتعة والإثارة.

مع خالص التحية،

مدارس البكالوريا